
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 14. juni 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

1408 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Liselott Blixt (DF), Jane Heitmann (V) og Trine Torp (SF). 

 

Spørgsmål nr. 1408:  

”Det fremgår af henvendelse fra Dansk Psykolog Forening, jf. SUU alm. del - bilag  

448, at igennem en årrække er en tiltagende større andel af de midler, som  

Folketinget afsætter til psykologbehandling, blevet anvendt til andre formål, jf.  

også oversigten 2016-2020 i henvendelsen. Vil ministeren kommentere denne del  

af henvendelsen og oplyse, hvordan midlerne afsat til psykologbehandling siden  

2016 er anvendt af regionerne?” 

 

Svar: 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for tidsfristen, da der er behov for at 

indhente bidrag fra Danske Regioner til besvarelsen af spørgsmålet. Jeg forventer at 

kunne besvare spørgsmålet ultimo august 2021.  
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